

Title (en)
Protective helmet.

Title (de)
Schutzhelm.

Title (fr)
Casque de protection perfectionné.

Publication
EP 0130108 A2 19850102 (FR)

Application
EP 84401229 A 19840614

Priority
FR 8310493 A 19830624

Abstract (en)
1. A protective helmet structure comprising a swingable visor having lateral tabs, lateral pivot means pivotally mounting said table on opposed sides of the helmet so that the visor is swingable about said pivot means, characterised in that the upper edge of the helmet opening which is able to be closed by the visor, has a projection (5) forming an abutment, in at least a median part thereof, distance (b) between apex of said abutment (5) and axis joining said pivot means (8) about which the visor (E) is swingable being a little greater than radius (a) of a circular path travelled through by the median point of the visor on an inner surface of an upper edge portion of the visor.

Abstract (fr)
Ce casque de protection, du type comportant un écran rabattable ayant des pattes et des organes d'articulation latéraux au moyen desquels il est articulé sur les côtés opposés du casque, présente sur le bord supérieur de l'ouverture fermée par l'écran, un bourrelet (5) en saillie formant butée au moins dans sa partie médiane, la distance (b) entre le sommet de ladite butée (5) et un axe passant par les points d'articulation (8) autour desquels tourne l'écran (E) étant un peu supérieure au rayon (a) du trajet circulaire suivi par la surface interne du bord supérieur de l'écran au point médian de celui-ci, lesdites pattes latérales de l'écran (E) étant articulées sur des bossages effaçables élastiquement disposés dans l'épaisseur de la paroi latérale du casque (1) et ne faisant pas saillie à l'extérieur de celui-ci.

IPC 1-7
A42B 3/00

IPC 8 full level
A42B 1/18 (2006.01); **A42B 3/00** (2006.01); **A42B 3/08** (2006.01); **A42B 3/22** (2006.01)

CPC (source: EP)
A42B 3/08 (2013.01); **A42B 3/222** (2013.01)

Cited by
EP0471905A1; CN103037726A; AU2011278310B2; EA024444B1; US8806667B2; WO8604791A1; WO2012007476A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0130108 A2 19850102; EP 0130108 A3 19851127; EP 0130108 B1 19890208; AT E40637 T1 19890215; AU 2971784 A 19850103;
DE 3476630 D1 19890316; FR 2547704 A1 19841228; FR 2547704 B1 19851129; JP S6028504 A 19850213

DOCDB simple family (application)
EP 84401229 A 19840614; AT 84401229 T 19840614; AU 2971784 A 19840621; DE 3476630 T 19840614; FR 8310493 A 19830624;
JP 12904584 A 19840622